
PROTOKÓ£ 
z XXX sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 28 grudnia 2012 roku 

w Domu Kultury w Marciszowie 
 
Pocz¹tek obrad sesji godz.10.00 zakoñczenia 12.00. 
W obradach uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , pan Wiesùaw Cepielik Z-ca 
Wójta Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy, pani Krystyna Magda Skarbnik 
Gminy ,pan Robert Greb mecenas, kierownicy referatów Urzêdu Gminy, soùtysi , pani Maria 
Bych radna Powiatu. 
Sesja byù nagrywana na dyktafon. 
Ad.1 i 2  
Otwarcie obrad sesji. 
Radny Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c jej 
uczestników. 
Zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùów z XVIII i XXIX nieplanowanej sesji. 
5/ Informacja Wójta Gminy  z prac miêdzy sesjami. 
6/ Sprawozdanie z prac Rady Gminy Marciszów za 2012 rok. 
7/  Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w spr. Wieloletniej Prognozy  
     Finansowej Gminy Marciszów na lata 2013-2024. 
8/ Podjêcie uchwaù  w sprawach :  
a/ przyjêcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marciszów na lata 2013-2024, 
b/ zmiany w uchwale bud¿etowej gminy Marciszów na 2012 rok, 
c/ okre�lenie sposobu i zakresu �wiadczenia usùug w zakresie odpadów komunalnych od  
    wùa�cicieli nieruchomo�ci i zagospodarowywania tych odpadów, 
9/ Bud¿et gminy na 2013 rok. 
a/ przedstawienie projektu uchwaùy bud¿etowej na 2013 rok wraz z uzasadnieniem Wójta  
   Gminy, 
b/ odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 
c/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej n/t bud¿etu Gminy Marciszów na 2013  
    rok , 
d/ przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 
e/ dyskusja i gùosowanie nad poprawkami do projektu bud¿etu, 
f/ gùosowanie nad projektem uchwaùy, 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne. 
12/ Zamkniecie obrad sesji  
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci , która stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu, Przewodnicz¹cy 
Rady Gminy stwierdziù quorum pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych decyzji.   
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu z XXVIII i XXIX nieplanowanej sesji. 
Przyjêto bez uwag. 
Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy  z prac miêdzy sesjami :  
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- udziaù w spotkaniu w szkole w Marciszowie w zwi¹zku z przekazaniem przez Agencjê  
   Restrukturyzacji i Modernizacji zestawu komputerowego, 
- poinformowaù o odbytej  rozprawie s¹dowej p.Jarosùawa Baranowskiego pracownika  
   Urzêdu Gminy , który po powrocie z urlopu tacierzyñskiego nie zgodziù siê na zmianê  
   stanowiska i 15 stycznia odbêdzie siê nastêpna rozprawa, 
- odbyù siê konkurs n/t p-po¿ w Kamiennej Górze z udziaùem naszej Gminy nagrodzonej w  
   nim, 
- wzi¹ù udziaù w nagraniu TV n/t kùamliwej przekazanej  przez prezesa Zwi¹zku informacji  
   n/t przejêcia wodoci¹gów przez nasz¹ Gminê, 
- 17 grudnia uczestniczyù w wigilii w Szkole zorganizowanej przez dzieci,  
- odbyù spotkanie w WZWiK n/t podatku poniewa¿ w dalszym ci¹gu nie wiadomo kto ma go  
   pùaciã   WZWiK czy Spóùka, 
- 21 grudnia uczestniczyù w wigilii w Domu Kultury w Marciszowie na , któr¹ przyszùo okoùo  
  35 osób zdaniem Wójta za maùo dlatego zwróciù siê z pro�b¹ do instytucji organizuj¹cej te  
  spotkania  ¿eby spowodowaùy aby wigilia odbywaùa siê  wiêkszym gronie. 
  Poprosiù  o to równie¿ soùtysów i radnych. 
Uwag do przedstawionych informacji nie zgùoszono. 
Ad.7. 
Odczytanie opinii RIO w sprawie WPI na lata 2013-2024 
Z tre�ci¹ opinii zapoznaùa Radê  pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy. 
Do przedstawionej opinii uwag nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Podjêcie uchwaù  w sprawach :  
- projekt uchwaùy w sprawie :  przyjêcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
  Marciszów na lata 2013-2024 
Skarbnik Gminy dokonaùa szczegóùowej analizy projektu uchwaùy po czym odczytaùa tre�ã 
projektu uchwaùy informuj¹c radnych, ¿e jest to uchwaùa czyszcz¹ca o czym mówiùa te¿ na 
posiedzeniu Komisji Bud¿etowej. 
Poprosiùa o ewentualne pytania. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice  
Zwróciù siê o przedstawienie skùadników jakie wchodz¹ w  kwotê 411.306  w paragrafie 1 
projektu uchwaùy.  
Skarbnik Gminy poinformowaùa , ¿e byùa planowana dotacja ze �rodków ochrony �rodowiska 
na dofinansowanie dla osób przyù¹czaj¹cych siê do wodoci¹gu jednak nie zostaù zùo¿ony ani 
jeden wniosek o to dofinansowanie co wi¹¿e siê z posiadaniem faktury i innych dokumentów.  
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � / radny Adam Ry¿owski/ 1 
gùosem �wstrzymuj¹cym � e przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr  2 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : okre�lenia sposobu i zakresu �wiadczeñ usùug w zakresie  
  odpadów komunalnych od wùa�cicieli nieruchomo�ci i zagospodarowywania tych  
  odpadów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi Zaù¹cznik  
nr 3 do protokoùu. 
Ad.9. 
Bud¿et Gminy na 2013 rok 
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Przedstawienie projektu uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na 2013 wraz z  
uzasadnieniem  Wójta Gminy. 
Szczegóùowej analizy projektu bud¿etu na 2013 rok dokonaù Stefan Zawierucha Wójt Gminy 
prosz¹c Radê Gminy o jego przyjêcie. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
b/ odczytanie opinii komisji i wniosków radnych. 
Radny Janusz Zawierucha przewodnicz¹cy Komisji Bud¿etowej Rady Gminy odczytaù tre�ã 
protokoùu z posiedzenia Komisji Bud¿etowej wraz z przewodnicz¹cymi pozostaùych komisji 
Rady oraz przewodnicz¹cym Rady Gminy i Skarbnikiem Gminy  podczas , której komisja 
analizowaùa zùo¿one wnioski do projektu bud¿etu na 2013 rok. 
Do przedstawionej tre�ci protokoùu z posiedzenia Komisji Bud¿etowej nie wniesiono uwag. 
c/ odczytanie opinii RIO n/t bud¿etu Gminy Marciszów na 2013 rok. 
Z tre�ci¹ uchwaùy RIO zapoznaùa Radê pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
d/ przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii komisji i wniosków 
radnych. 
Wójt ustosunkowaù siê do przedstawionego wniosku Komisji O�wiaty, kultury, sportu i 
turystyki dot.zwiêkszenia �rodków na dziaùalno�ã klubów sportowych i pracy trenera 
gminnego informuj¹c o  braku  na obecnym etapie bud¿etu mo¿liwo�ci zwiêkszenia tych 
�rodków. 
Zwróciù jednak uwagê, na zwiêkszon¹ kwotê , bo w u.r. wynosiùa ona 32 tysi¹ce w planie jest 
ponad 44 tysi¹ce plus do tego utrzymanie dwóch szatni sportowców, koszenie boisk  , paliwo, 
obsùuga u¿yczania sali gimnastycznej.     
Nie spùyca jednak tematu i postara siê wygospodarowaã �rodki  dla trenera gminnego. 
e/ dyskusja i gùosowanie nad poprawkami do projektu uchwaùy bud¿etowej. 
Nie zgùoszono uwag  
f/ gùosowanie nad projektem uchwaùy 
Z tre�ci¹ projektu uchwaùy bud¿etowej gminy na 2013 rok zapoznaùa Radê pani Skarbnik 
Gminy. 
Rada Gminy w gùosowaniu 12 gùosami �za� , 2 gùosami �przeciwnymi � / radny Adam 
Ry¿owski , radna Jadwiga Adamczyk/ , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym / przyjêùa projekt uchwaùy  
która stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Wójt Gminy podziêkowaù za przyjêcie bud¿etu i przyszùym roku postara siê przekonaã do 
niego tych radnych, którzy go nie przyjêli chocia¿ jest mu przykro nie mniej ka¿dy ma prawo  
gùosowania po swojemu co oczywi�cie szanuje.  
O godzinie 11,15 Przewodnicz¹cy  Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych.  
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Poprosiù Wójta o odpowiedê na pi�mie z uwagi na niektóre terminy sprawy kolorowych 
jeziorek chciaùby, ¿eby zgodnie  decyzjami Komisji Rewizyjnej ustosunkowaù siê w miesi¹cu 
styczniu , bo grudzieñ siê koñczy, 
- porosiù o  powrót do sprawy honorowego obywatela, 
- prosi o dostarczenie radnym planu organizacyjnego Urzêdu Gminy , bo dotychczas byùo tak 
ze radni otrzymywali taki plan nie chodzi o stanowiska lecz poszczególne referaty. 
Wie, ¿e jest on w  internecie jednak radny wolaùby mieã go na papierze, 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
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Poinformowaùa o zùo¿onym wniosku o ewentualne spotkania psychologa  z mùodzie¿¹ w 
Wie�ciszowicach w celu przeprowadzania rozmów celem zapobiegniêcia wydarzeniom jakie 
miaùy miejsce ,  a mianowicie w  Wie�ciszowicach  2 mùodych ludzi odebraùo sobie ¿ycie. 
Ada.11. 
Sprawy ró¿ne 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice 
Poniewa¿ nie miaù mo¿liwo�ci spotkania siê z osobami z Powiatu zajmuj¹cymi siê stanem 
dróg powiatowych na naszym terenie zwróciù siê do radnej Powiatu Marii Bych o interwencje 
w sprawie braku zabezpieczenia  wyrwy na drodze powiatowej koùo posesji pani Litwy w 
Ciechanowicach . 
Maria Bych Radna Powiatu.  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e zgùosi ten fakt Zarz¹dowi i poinformowaùa, ¿e w bud¿ecie 
na 2013 rok s¹ �rodki z przeznaczeniem na wybudowanie w tym miejscu muru oporowego. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Przypomniaù o wniosku Komisji Ochrony Úrodowiska , Rolnictwa i Zdrowia odno�nie zmiany 
diet dla radnych bêd¹cych soùtysem  o , którym w dniu dzisiejszym nie usùyszaù. Uwa¿a, ¿e 
pomimo, i¿ zostaù on nie zrealizowany powinno siê to wyja�niã. 
Zwróciù siê do mecenasa przypominaj¹c, i¿ czeka na odpowiedz mecenasa czyli wykùadniê 
prawn¹ na temat tego, ¿e czterej soùtysi naszej Gminy nieprawnie maj¹ obni¿on¹ dietê na co 
czeka  ju¿ trzy miesi¹ce i milczenie wszystkich w tej sprawie zdaniem radnego jest nie fer.  
Wniosek ten zostaù zgùoszony na wniosek przewodnicz¹cego Komisji Ochrony Úrodowiska.  
Radny szanuje i rozumie sytuacjê finansow¹ Gminy jednak jak s¹ inne ruchy to uwa¿a, ¿e ta 
sprawa te¿ powinna byã podjêta, a ona nie zostaùa nawet przedstawiona.  
Zwróciù uwagê na to, ¿e w innych gminach pracuje po dwóch adwokatów i jeden reprezentuje 
Radê, a drugi Wójta Gminy.   
Radny Janusz Zawierucha  przewodnicz¹cy Komisji Bud¿etu 
Przeprosiù radnego Adama Ry¿owskiego , ¿e w trakcie odczytywania protokoùu z posiedzenia 
komisji nie przeczytaù, i¿ wniosek o którym wy¿ej mowa zùo¿yùa te¿  Komisja Ochrony 
Úrodowiska Rolnictwa i Zdrowia, a który byù równie¿ rozpatrywany na posiedzeniu. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi zwróciù uwagê na to, ¿e obowi¹zuj¹ca uchwaùa w sprawie wypùacania diet 
soùtysom nie zostaùa zakwestionowana przez Nadzór i jest to prawne , bo Rada j¹ przyjêùa , a   
wojewoda nie uchyliù wcze�niej szczegóùowo j¹ analizuj¹c co jest prawd¹ choãby z tego 
wzglêdu, ¿e uchyliù uchwaùê w sprawie honorowego obywatela. 
Zwróciù uwagê  na  przyjêty w poprzednim punkcie bud¿et  gminy na 2013 r i ju¿  ¿¹dania  
m.in. psycholog od radnej J.Adamczyk i poprosiù Skarbnika Gminy o sprawdzenie czy mo¿na 
na ten cel przeznaczyã �rodki z Funduszu Soùeckiego. Gdyby zatrudniùo siê psychologa w 
Wie�ciszowicach to wyraziù obawê , ¿e zaraz bêdzie propozycja ¿eby w celu zapobiegniêcia 
sytuacjom   jakie miaùy miejsce w Wie�ciszowicach zatrudniã psychologa w ka¿dej wsi. 
Przypomniaù, ¿e w szkole jest pedagog , a osoba , która odebraùa sobie ¿ycie nie dawno 
skoñczyùa gimnazjum wiêc to nie jest tak, ¿e byùa pozostawiona sama sobie.   
Ponadto w takim  wieku na ¿ycie maj¹ wpùyw czynniku zupeùnie inne , ró¿ne sytuacje siê 
zdarzaj¹ w�ród chùopców i dziewcz¹t w tym  i z tego co ogólnie wiadomo chodziùo 
prawdopodobnie o chùopaka dlatego nie mo¿na jakby kolejnego obszaru zrzucaã na Gminê, 
bo to byùyby  kolejne wydatki. 
Je¿eli jednak bêdzie taka mo¿liwo�ã jak wspomniaù z Funduszu Soùeckiego, a  byã mo¿e z 
Funduszu antyalkoholowego to omówi te sprawy. 
Nastêpna sprawa dwóch mecenasów  nasz pracuje na umowê zlecenie za kwotê 1200 zù brutto 
i to byùyby kolejny wydatek gdyby byùo dwóch. Uwa¿a siê za odpowiedzialnego wójta  
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dlatego nigdy nie opuszcza tematów mniej wa¿nych , bo jest wójtem caùej Gminy, a nie 
jednostki wiêc trzeba szukaã innych mo¿liwo�ci  jednak jest daleki o wydatkowania 
kolejnych �rodków. 
Tym czasem przeznaczane s¹ �rodki z funduszu antyalkoholowego na pracê z dzieãmi z 
rodzin patologicznych,  a rodzina gdzie zdarzyùo siê to nieszczê�cie nie byùa rodzin¹ 
patologiczn¹  wiêc zdarza siê to w przeró¿nych rodzinach. Nie jeste�my wiêc w stanie 
przeciwdziaùaã tego typu sytuacjom i nad wszystkim zapanowaã. 
Nastêpnie diety soùtysów nie wie czy to za maùo ale tak Rada przyjêùa. 
Zaproponowaù  diety  soùtysom-radnym  porównaã z innymi gminami  i je¿eli jest taka wola 
podobnie jak z uchwaùê o honorowym obywatelu to j¹ zmieniã. 
Odno�nie schematu regulaminu organizacyjnego Urzêdu Gminy jest u pani Sekretarz Gminy 
w internecie z czego czêsto korzysta zastêpca Wójta , czy radni chc¹ go mieã w domu  ale po 
co  ma tworzyã kolejne papiery ¿eby gdzie� tam le¿aù i przypomniaù ¿e Rada Gminy jest 
organem uchwaùodawczym , a Wójt Gminy wykonawczym. Regulamin bêdzie kolejny raz 
zmieniony poniewa¿ sytuacja nas do tego zmusza i je¿eli nast¹pi zmiana , to kolejne 
drukowanie dla wszystkich. Je¿eli jednak Rada zadecyduje, ¿e chce to bêdzie go miaùa. 
W sprawie kolorowych jeziorek poinformowaù ¿e 31 grudnia zostanie ogùoszona informacja o 
zamiarze dzier¿awy kolorowych jeziorek w Wiesciszowicach. 
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù odno�nie diet dla soùtysów , ¿e chciaù otrzymaã podstawê prawn¹ odno�nie 
wypùacania diet soùtysom- radnym , ¿e chce tylko wiedzieã czy jest to prawnie zrobione , bo 
dostarczyù adwokatowi dokumenty stwierdzaj¹ce, ¿e jest to nieprawnie na podstawie Gazety 
Soùeckiej gdzie powoùuj¹ siê na obowi¹zuj¹c¹ ustawê o samorz¹dzie gminnym z 1990 roku. 
Nie chodzi radnemu o pieni¹dze lecz formê zaùatwienia  sprawy / mecenas miaù skonsultowaã 
t¹ sprawê i daã radnemu odpowiedz trzy miesi¹ce temu / stwierdziã  czy  jest to prawnie czy 
nieprawnie po to ¿eby w przyszùo�ci nie powielaã tego bùêdu. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Poinformowaùa, ¿e analizowaùa  z mecenasem te przepisy i jest tak, ¿e Rada  mo¿e uchwaliã 
diety dla soùtysów ale nie musi ,w i wszystko zale¿y od tego co zostanie zapisane w tej 
uchwale i je¿eli jest zapisane w uchwale za co soùtysi otrzymuj¹ diety  
to wówczas jest ona prawomocna.  
Wspólnie z mecenasem �ci¹gnêli z internetu uchwaùê Rady z 2012 r w której jest zapis, ¿e 
radny bêd¹cy jednocze�nie soùtysem nie dostawaù diety soùtysa. 
Dlatego zdaniem Skarbnika Gminy chc¹c dostosowaã siê do tego o czym mówi radny nale¿y 
zmieniã dotychczasow¹ uchwaùê. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
Podziêkowaù radnym za uwzglêdnienie pro�by mieszkañców w sprawie umieszczenia w 
bud¿ecie gminy na 2013 rok  wodoci¹gowania Ciechanowic.  
Ponadto zapoznaù z sugesti¹ Stowarzyszenia  Kolorowych Jeziorek, czy ogùaszaj¹c nowe 
zasady dzier¿awy kolorowych jeziorek nie byùo by sùuszne  zastanowienia siê wcze�niej  
czego mieszkañcy Gminy oczekuj¹ na kolorowych jeziorkach , co w przyszùo�ci zdaniem 
soùtysa pozwoli na unikniêcia konfliktów.     
Wójt Gminy  w odpowiedzi zwróciù uwagê na Naturê 2000 jako przeszkodê i zrobienie 
czegokolwiek na kolorowych jeziorkach ruszy zaraz caù¹ lawinê protestów ù¹cznie z Parti¹ 
Zielonych, o jest to ogromna machina , która tylko tym ¿yje i podaù za przykùad Rozpudê, 
autostrady na Kraków, wi¹zanie siê do drzew itp. Wskazaù te¿ na Ciechanowice, gdzie na 
wùasnych dziaùkach poprawiono  trzy domki, co okre�lono jako  negatywne dziaùanie , a 
rzeczywisto�ã jest taka ¿e bêdzie  skarga nawet w przypadku przybicia zwykùej barierki, bo 
sytuacja jest obecnie taka w Polsce, ¿e gdziekolwiek siê nie  
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obejrzymy jest opór. Poinformowaù , ¿e kto ma ¿yczenie niech skùada wniosek do Urzêdu 
Gminy  i stwierdziù, ¿e jak dojdzie do wyboru oferty na dzier¿awê kolorowych jeziorek to 
powoùa komisjê z udziaùem mieszkañców i niech zdecyduj¹ co ma byã na jeziorkach.  
Osobi�cie ma do�ã jeziorek bardzo chciaùby, ¿eby one nam przynosiùy chlubê Gminie ale ze 
zdarzeñ , które s¹ to turystyka skoñczy siê na pi¹tku, sobocie i niedzieli. Ma te¿ nadziejê, ¿e 
powstanie  hotel, ¿e linia kolejowa , która ruszyùa z Wrocùawia nie bêdzie trwaùa 4 godziny 
lecz krócej i pozwoli na uaktywnienie ludzi , bo ludzie maj¹ ju¿ w planach spêdzanie 
weekendów poza domem i uciekaj¹ na ùono przyrody , której jednak nie mo¿na  niszczyã , 
jednak nie mo¿na  jej zamykaã na cztery spusty , bo wówczas nic siê nie zrobi.  
Radny Adam Ry¿owski  
Przypomniaù, ¿e Rada podjêùa uchwaùê w sprawie  Natura 2000 akceptuj¹c ten stan rzeczy. 
Radna Teresa Mospan Ciechanowice 
Przypomniaùa o braku wiaty  na dworcu w Ciechanowicach. 
Wójt Gminy w odpowiedzi przypomniaù, ¿e dziaùa w tej sprawie i ponownie wy�le pismo do 
PKP. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê o postawienie znaku zakazu postoju w Wie�ciszowicach przed remiz¹ przy  
cmentarzu  byùa sytuacja, ¿e odbywaù siê pogrzeb wiêc zaparkowano samochody ,a  w tym 
czasie  karetka pogotowia nie mogùa dojechaã do chorego. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù, ¿e sprawdzi t¹ sytuacjê 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Zwróciù siê do pani Marii Bych radnej Powiatu w sprawie nieaktualnych i nieczytelnych 
czytelnych ju¿ znaków drogowych w tym  nazw miejscowo�ci przy drogach powiatowych na 
terenie gminy Marciszów prosz¹c o zgùoszenie ich wymiany. 
Radny Józef Szoùdrowski Sêdzisùaw  
Podziêkowaù pracownikom Urzêdu Gminy za bardzo dobra wspóùpracê.   
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zapoznaù Radê  z apelem Rafaùa Dutkiewicza Prezesa Stowarzyszenia Obywatelskiego Dolny 
Úl¹sk w sprawie kontrowersyjnych dotycz¹cymi nowej ustawy o gospodarce odpadami. 
Soùtysi otrzymali do rozwieszenia obwieszczenia Wojewody Dolno�l¹skiego z dnia 13 
grudnia 2012 roku w sprawie ograniczeñ w u¿ywaniu wyrobów pirotechnicznych.  
Mecenas  Robert Greb  
Przybli¿yù radnym szczegóùy sprawy na linii WZWiK �Gmina Marciszów. 
 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
 
Protokoùowaùa                                                               Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                             Henryk Mazur  
Insp.d/s Rady Gminy  
  
  
 
 
 
 
 
 



 
   
 


